
Torkilstötens Samfällighetsförening 

 

Sida 1 av 3 

 

Torkilstötens Samfällighetsförening 
 

Protokoll från styrelsemöte 2023-06-13, Nr. 2023/3 
 

Plats: Microsoft Teams, Digitalt möte 

Tid: 20:00 

 

Närvarande: 

Karolina Nilsson ordförande  

Barbro Johansson kassör 

Thomas Karlsson sekreterare 

Eva Gyllensvan styrelselesuppleant 

Lars Johansson styrelseledamot 

Per Schjelderup styrelseledamot  

 

Frånvarande:  

Anders Sterner styrelsesuppleant 

Inger Hjelm  styrelsesuppleant 

 

 

§ 17. Styrelsemötets öppnande 

 

Karolina Nilsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

  

§ 18. Val av justerare 

 

Till justerare valdes Eva Gyllensvan och Barbro Johansson.  

 

§ 19. Godkännande av dagordning 

 

Den föreslagna dagordningen för mötet godkändes. 

 

§ 20. Reflektioner från digital REV-kurs 

 

Fyra styrelsemedlemmar gick den digitala grundkursen som REV håller med Trafikverket. 

Kursen gav en bra grund i föreningskunskap, vägteknik samt trafikverkets bidrag. 

Alla var nöjda och tyckte att informationen var bra och att de belyste vad fokus skall vara som 

styrelsemedlem. Även bra informaton vart man vänder sig i olika frågor. 

 

§ 21. Nytt vägavtal 

 

Lars infomerade om mötet som han haft med vår väghållare PG Skott där de gick igenom 

vägavtalet. Beslut togs att PG samlar in de snökäpparna som vi köpt av PEAB och lägger dem 

vid vårt förråd vid området Älgen. Ej beslutat vem som sätter upp dem till nästa säsong, nya 

offerter tas in. Trasiga snökäppar som kan ligga kvar samlas upp av oss fastighetsägare och 

slängs i samband med städdagen. 

 

PG drar igång hyvlingen efter midsommar när IP Only-GlobalConnect skall vara klara med 

färdigställande. 
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Lars har tillsammans med PG Skott samt Fredrik Karlsson underentreprenör till 

GlobalConnect gjort en vägsyn där man gick igenom området och dokumenterade vad som 

behöver återställas.Mats Brodin hade tillsammans med tidigare väghållare Peter Jonsson 

sammanställt en lista på de vägskador som GlobalConnect orsakat och den listan användes 

med några tillkommande skador. 

 

 

§ 22. Hemsida och filhantering 

 

Anders Andersson arbetar på en ny hemsida och skall vid tillfälle presentera den för styrelsen. 

Behov finns att på ett lätt och snabbt sätt komma ut med information till fastighetsägare. 

Styrelsen behöver även en bra plattform att spara digitala dokument för framtida styrelser. 

 

§ 23.  Nyhetsbrev 

Diskussion om hur vi på bästa sätt kan kommunicera med Nyhetsbrev. Det bestämdes att Lars 

skriver vårt första Nyhetsbrev och publicerar det på vår hemsida. Framöver kan eventuellt 

Nyhetsbrevet mailas ut till de medlemmar som fyllt i och skickat in GDPR blanketten som 

ligger på hemsidan. 

 

§ 24. Rapport från GA-områden  
 

GA11 Vägar: Thomas och Lars har haft möte med Patrik Cederberg på Trafikverket med 

anledning av den vägdeklaration som skall skickas in vart 5:e år och som infaller i år. Ev kan 

ytterligare bidrag sökas för slingan vid Övre Skrållan. 

 

GA14 Vattensanläggning Övre Skrållan: Pågrund av att det var få användare vid tidpunkten 

så dränerade pumpen sig själv och gick torr vilket kan hända och då behöver den hjälp att 

komma igång. Turligt nog så fanns PG Skott i området och kunde åtgärda problemet ganska 

omgående. 

 

GA15 Avloppsanläggning Övre Skrållan: Kommunen har gjort en oanmäld besiktning av 

anläggningen i september 2021 och då konstaterat att den hade stora brister och har i deras 

egna handlingar underkänt anläggningen. Tyvärr har de inte skickat något beslut till 

Samfälligheten och det upptäcktes först nu då en ny fastighetsägare fick avslag för att ansluta 

sig till anläggningen. Kommunen skall återkomma under vecka 24 med vilken åtgärd som 

samfälligheten behöver göra för att få anläggningen godkänd. 

 

§ 25. Arbetsdag 

 

Planering av arbetsdagen blir på nästkommande styrelsemöte. Preliminärt datum för 

arbetsdagen är satt den 9 september, men kan justeras utifrån tidpunkten för fiskarnas 

isättning. 

 

§ 26. Övriga frågor 

 

 Eva hör sig för och återkommer om eventuellt vassröjning bör göras. 

 Barbro och Karolina presenterar förslag på ny ekonomifunktion nästkommande möte. 

 

§ 27. Nästa styrelsemöte 
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Teamsmöte den 1 Augusti 2023 kl. 20:00 med fokus på GA15,hemsida, digitalplattform samt 

ekonomifunktion.  

 

§ 28. Mötets avslutande 
 

Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet.  

 

 


